
Rada Miejska w Wojniczu 
Radni 

Protokół nr 111/2024 

I II Sesja w dniu 24 czerwca 2024 
Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:02 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bożena Budyn 
2. Wojciech Derlaga 
3. Joanna Kapusta 
4. Aneta Kawa 
5. Łukasz Kossacki-Lytwyn 
6. Henryk Kuboń 
7. Marek Kuboń 
8. Sylwester Latawski 
9. Józef Osmęda 
10. Tadeusz Pawlina 
11. Karol Pitek 
12. Janina Sosin 
13. Jan Szczerba 
14, Robert Wróbel 
15. Renata Wycykał 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Aneta Kawa otworzyła III sesję Rady Miejskiej w 
Wojniczu. 
Powitała wszystkich zebranych, Radnych, p. Burmistrza, p. Wiceburmistrz p. Skarbnik, p. 
Mecenas, Dyrektorów i Kierowników Urzędu Miejskiego, Sołtysów oraz oglądających 
transmisję internetową. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zarządziła sprawdzenia quorum Po dokonaniu 
sprawdzenia quorum Przewodnicząca stwierdził prawomocność obrad. 
W sesji wzięło udział 15 Radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 
P. Joanna Zając Z-ca Burmistrza Wojnicza 
P. Agnieszka Dąbroś — Sekretarz Gminy 
P. Beata Kijak — Adwokat 
P. Agata Biernacka — Dyrektor GOPS 
P. Sabina Wesołowska — Dyrektor CE-A 
P. Jarosław Bujak — Dyrektor GOK 
P. Bernadetta Szydłowska — Z-ca Kierownika USC 
P Paweł Gołąb — Kierownik Referatu PIN 
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P VVioletta Śmistek — Kierownik Referatu FZP 
P. Barbara Kieć — Kierownik Referatu GPN 
P. Edyta Merchut — Z-ca Kierownika Referatu GK 
P. Elżbieta Piasecka — Z-ca Kierownika GBP 
P. Karolina Popiela — Inspektor UM 

oraz 13 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz. 
Nieobecny był sołtys p. Mariusz Batko. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała proponowany porządek obrad w brzmieniu jak 
niżej: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Wojnicz za 2023 rok. 
7. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wojnicz za 2023 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Wojnicza za 2023 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wojnicza absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania 
finansowego Gminy Wojnicz za 2023 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/605/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu 
z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku związane z realizacją inwestycji pn. 
Konserwacja elewacji wieży kościoła p.w. św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu, w 
ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/606/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu 
z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku związane z realizacją inwestycji pn. 
Konserwacja elewacji zachodniej i północnej oraz wymiana stolarki okiennej w kościele p.w. 
św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu (z wyłączeniem wieży kościelnej), w ramach 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 
spłacie należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 
Wojnicz lub jej jednostkom organizacyjnym. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym 
przypadającym Gminie Wojnicz lub jej jednostkom organizacyjnym. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do reprezentowania Gminy 
Wojnicz w Zgromadzeniu Związku Komunalnego do spraw Wodociągów 
i Kanalizacji z siedzibą w Brzesku. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Wojnicz przedszkolach 
publicznych. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 
stanowiącego własność Gminy Wojnicz. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 



22. Zapytania i interpelacje. 
23. Wolne wnioski. 
24. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że Protokół z sesji nr II//2024 z 3 
czerwca 2024 r. był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz dostępny na tabletach. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść uwagi do tego protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do protokołu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. . 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba. Robert Wróbel, Renata Wycykał 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

P. Burmistrz przedstawił informację o swojej działalności i o działalności urzędu od ostatniej 
sesji tj. od 3 czerwca 2024 r. 

(Informacja w załączeniu do protokołu.) 
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6. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Wojnicz za 2023 rok. 

P. Burmistrz przedstawił informację na temat Raportu o stanie Gminy Wojnicz za 2023 rok. 
Podziękował wszystkim za zaangażowanie i efektywną współpracę w 2023 roku oraz za 
okazaną pomoc w realizacji zadań oraz za każdy rodzaj wsparcia i wszelkie działania na 
rzecz Gminy, deklarując jednocześnie dalszą współpracę w bieżącym roku. 
Podziękował również wszystkim, którzy przyczynili się do powstania Raportu. 

7. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wojnicz za 2023 rok. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że Burmistrz Wojnicza zamieścił 
na stronie internetowej Gminy Raport o stanie Gminy Wojnicz za 2023 rok. Ponadto podano 
do publicznej wiadomości informację dotyczącą możliwości wzięcia udziału w debacie oraz 
zasad zgłoszenia mieszkańców do tej debaty. W ustawowym terminie nie wpłynęło żadne 
zgłoszenie mieszkańców Gminy Wojnicz. 
W związku z tym zaprosiła Państwa Radnych do wzięcia udziału w debacie. 

Radny p. J. OSMEDA — powiedział, ze Raport jest solidny i obszerny, a analizując jego treść 
skupił się nad działalnością gospodarczą, skąd wynika, że Gmina podejmowała działania na 
rzecz rozwoju przedsiębiorczości , głównie działania o charakterze doradczym. Zwrócił 

uwagę, że w dużej mierze dochód gminy oparty jest na podatku PIT i CIT, dlatego 
przedsiębiorcy powinni być traktowani w sposób zachęcający ich do prowadzenie swoich 
interesów na terenie tut. Gminy. 
Zapytał, czy w obecnej kadencji zamierza się wprowadzić politykę wspierającą rozwój 
lokalnego biznesu jak ulgi w podatkach dla nowo powstających firm oraz powiększenie parku 
przemysłowego na bazie gruntów nie tylko gminnych, przygotowania infrastruktury drogowej 
i uzbrojenia terenu w media? 

P. BURMISTRZ — odnosząc się do wypowiedzi Pana Radnego powiedział, że nigdy nikomu 
nie utrudniano rozpoczęcia działalności gospodarczej. Rolą Gminy jest doradztwo i 
wspieranie inwestorów zamierzających uruchomić swoją działalność na terenie gminy 
Wojnicz i w ostatnim czasie takie wsparcie otrzymali inwestorzy budujący 2 duże hale, a 
wcześniej duża piekarnia. W Olszanach otwarto sklep Dino, a na terenach inwestycyjnych 
koło woj nickiego cmentarza trwają przygotowania projektowe dotyczące powstania 
Rossmana, Pepco i sklepu spożywczego. Poinformował o rozmowach z inwestorem 
planującym zagospodarować akweny wodne na terenach pożwirowych w Dębinie 

Lętowskiej, tworząc tam tereny rekreacyjne z instalacją pływających domków holenderskich. 
Inwestycja jest na etapie tworzenia projektu, a inwestor również otrzyma wszelką możliwą 

pomoc. 
Odnosząc się do wypowiedzi w sprawie podatków powiedział, że ich wysokość nie jest 
wygórowana, porównując stawki do innych gmin, a stawki są jednakowo obowiązujące na 
terenie całej Gminy. 
Dodał, że Gmina dysponuje również lokalami do wynajęcia w rynku i na placu targowym. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTWYN — podzielił zdanie Pana Radnego co do bardzo dobrego 
przygotowania Raportu. Powiedział, iż przyrost majątku trwałego jest pod wieloma 
względami imponujący. Niezwykle cieszy go informacja związana z wykorzystaniem 
akwenów wodnych, co wpisuje się w zaznaczoną w Raporcie kwestię turystyki. 
Niepokojącym elementem występującym na terenie Gminy jest problem demograficzny, który 
jest problem ogólnokrajowym. 
Pozytywnie odbiera działania Urzędu w zakresie bardziej rygorystycznego podchodzenia do 
kwestii związanej z podatkami od nieruchomości i wynikającego z nich przychodów. 
Pochylając się nad kwestią parku inwestycyjnego powiedział o szeregu problemach natury 
funkcjonalnej związanych chociażby z ograniczeniami dla tzw. przemysłu 5.0. Zwrócił uwagę 
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na ograniczoną ilość gruntów, które pozostają w dyspozycji gminy, przez co gmina ma 
daleko ograniczone możliwości ściągania inwestorów wielkopowierzchniowych, a to co się 

do tej pory udało zrealizować, jest olbrzymim sukcesem kolejnych włodarzy gminy. 
Na koniec swojej wypowiedzi pogratulował znakomicie wykonanej pracy w 2023 roku. 

P. BURMISTRZ — wyjaśnił, że gmina Wojnicz nie dysponuje już żadnym terenem w Zielonym 
Parku Przemysłowym. Istniejące niezabudowane dotąd działki zostały niegdyś wykupione 
przez inwestorów, którzy do tej pory nie uruchomili na nich żadnej działalności. Niektórymi 
wolnymi od zabudowy terenami dysponuje Tarnowska Agencja Rozwoju Regionalnego. 
Przed gminą stoi trudne zadanie związane z infrastrukturą drogową w Parku oraz 
uzbrojeniem terenów w media, co wiąże się z ogromnymi kosztami, jednak ma nadzieję na 
dofinansowanie tych zadań ze środków pozagminnych. Chciałby, aby na teren całej gminy 
przychodziło jak najwięcej firm. 
Odnośnie akwenów wodnych w Dębinie Lętowskiej powiedział, że nie należy brać tego za 
pewnik, ponieważ inwestor w każdej chwili jeszcze może się wycofać z zaplanowanych 
działań. 

Radny p. R. WRÓBEL — w kontekście zapisów w Raporcie dot. zmian demograficznych 
powiedział, że ma nadzieję na to, że w obecnej kadencji wszystkie plany zagospodarowania 
będą uchwalone, aby gmina w jakiś sposób była miejscem dobrym do zamieszkania dla 
nowych mieszkańców. Te działania dotyczące planów zagospodarowania wynikają z 
przedstawionego raportu. 
Drugim elementem, na który zwrócił uwagę jest polityka niskoemisyjna, a wprowadzone za 
trendem Unii Europejskiej działania dotyczące wymiany źródeł ogrzewania na piece gazowe 
w niedalekiej przyszłości mogą zostać uznane jako źródła niekoniecznie ekologiczne, co 
może stanowić wyzwanie trudne do realizacji z punktu widzenia strategii i organizacji dla 
miasta i gminy. 

Radny p. J. SZCZERBA — zapytał o wysokość zadłużenia Gminy w 2022 r.? 

P. Z-ca BURMISTRZA — odpowiedziała, że zadłużenie na koniec 2022 roku stanowiło kwotę 
13 463 415 zł. 

Radny p. J. SZCZERBA — zabrał głos w sprawie własnych spostrzeżeń i oceny działalności 
Pana Burmistrza w kontekście przedstawionego Raportu. Jednym z jego zastrzeżeń jest 
wzrost zadłużenia w kontekście 2022 do 2023 r. z 13 mln zł dc) 21 mln zł i do planowanego 
zadłużenia w 2024 r. wynoszącego 32 mln zł. 

Jego wątpliwość co do jednostronnej winy wykonawców przy pewnych inwestycjach budzi 
np. fakt korekty nawodnienia murawy boiska na stadionie Olimpii, czy nierówność poziomu 
płyty boiska, którą powinny pokazać pomiary wykonane przed projektem. Oba te zadania 
generowały dodatkowe środki. Jego wątpliwość budzi też wysokość dofinansowania w 
kwocie 1,4 mln zł przy całkowitym koszcie inwestycji 5, czy 6 mln zł. , gdzie jego zdaniem 
inne samorządy nie podejmują takich działań przy tak niskim dofinansowaniu. 
Kolejną zgłoszoną uwagą była zbyt wysoka stawka opłaty za odbiór odpadów komunalnych z 
gospodarstw indywidualnych. 
W zakresie intensywnej ściągalności podatków powiedział, że jest to prawidłowe działanie, 
ale szczególnie skupia się to na przedsiębiorcach. W jego ocenie wysokość podatków nie 
jest niska i skupia się w górnej dopuszczalnej strefie. 
Z jego kontaktów z przedsiębiorcami wynika, że narzekają oni głównie na infrastrukturę 

drogową, ale też na dostęp do mediów, a do obowiązków Gminy należy wykonanie tej 
infrastruktury w terenach oznaczonych w planie przestrzennym jako przemysłowe, tym 
bardziej, że Gmina osiąga z podatków od tamtejszych przedsiębiorców milionowe korzyści. 

Wyraził uznanie dla wcześniejszych władz, które zapoczątkowały powstanie Parku 
Przemysłowego. 
Poddał w wątpliwość fakt inwestowania w nierozwojowe zadania i nie przynoszące zysków w 
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przyszłości takie jak budowa boiska o sztucznej nawierzchni do koszykówki na stadionie 
Olimpii, zamkniętego boiska przy parku, czy zakup wozów strażackich, które będą 
generowały coraz większe koszty. Uważa, że należy skupić się głównie na tych 
inwestycjach, które dają rozwój gminie, przysporzą miejsc pracy i zysku. 
Powiedział, że na pochwałę zasługuje sprawa zagospodarowania akwenów wodnych w 
Dębinie Lętowskiej, co jeżeli zostanie zrealizowane, przyciągnie turystów i będzie promowało 
Gminę. Na dzień dzisiejszy brakuje mu wykorzystania tego potencjału jaki Gmina posiada i 
atutów w sensie historycznym. Gmina nie posiada żadnej imprezy ponadregionalnej, która 
byłaby znana w województwie. Taka atrakcja, jak kąpielisko, byłaby świetnym rozwiązaniem 
w tym przypadku. W Gminie są jeszcze inne możliwości , które nie zostały wykorzystane. 
W działaniach Pana Burmistrza brakuje mu konsultacji z mieszkańcami , z radami, z 
Zarządem Miasta Wojnicz, czy z organizacjami w sprawach dotyczących bezpośrednio 
mieszkańców, w sprawach inwestycji i różnych realizowanych zadań, które będą dotyczyły 
mieszkańców jak np. wytypowanie do remontów dróg, czy informacji dot. zagospodarowania 
parku, Pałacu Dąmbskich, aby mieszkańcy mieli możliwość wypowiedzenia się, czy też w 
innych rzeczach. Uważa, że o takich sprawach to ludzie powinni decydować np. przez 
swoich przedstawicieli. 
Kolejną przedstawioną przez Pana Radnego sprawą były środki przyznawane Zarządowi 

Miasta i mieszkańcom, które podzielono według własnego uznania i co do których nastąpiło 

działanie Pana Burmistrza, wbrew woli Zarządu Miasta Wojnicz i mieszkańców wyrażonej na 
Zebraniu Mieszkańców. Za precedens uważa podział tych środków uchwałą Rady Miejskiej, 
którą Zarząd zaskarżył do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie i która orzekła jej 
unieważnienie. Powiedział, że radni kolejny raz zdecydowali inaczej, świadomie łamiąc 

prawo. W konsekwencji Zarząd nie otrzymał środków na 2024 rok. Jego zdaniem takie 
działanie nie buduje wspólnoty. 
Na koniec wypowiedzi Pan Radny odniósł się do kampanii wyborczej i działań Pana 
Burmistrza, które nie stawiały w równości wszystkich kandydatów. 
Powiedział, że te działania wpływają na jego negatywną ocenę działalności Pana Burmistrza. 

P. ADWOKAT — sprostowała sprawę uchwały Rady, co do której była stwierdzona 
nieważność przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Powiedziała, że na sesji zapytano ją o 
zgodność tej uchwały z przepisami prawa, na co odpowiedziała, że biorąc pod uwagę zapisy 
ustawy, a przede wszystkim obowiązującego statutu, który w sposób nieprecyzyjny 
wskazuje, kto powinien rozdysponowywać tymi środkami przyznanymi na Zarząd nie jest w 
stanie jednoznacznie odpowiedzieć na to pytanie. Rozwiązanie za przyjęciem uchwały, ale 
również nie podjęcie tej uchwały jest kwestią sporną i nie jest w stanie w 100% powiedzieć, 

czy nie zostanie ta uchwała podważona, czy utrzymana przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową z uwagi na to, że można było w sposób dwojaki interpretować zapisy statutu. 
Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdziła nieważność tej uchwały, ale absolutnie nie może 

być mowy, żeby radni głosując za podjęciem tej uchwały złamali jakiekolwiek przepisy 
prawa. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że w statucie Gminy i w statucie Miasta Wojnicz jest 
zapis, że środki przyznane, a takie przyznała Rada w budżecie ogólnym, dzieli Zarząd i 
mieszkańcy Wojnicza i RIO nie miało wątpliwości w tym zakresie. 
Zarząd otrzymał te środki prawie pod koniec roku, a teraz są zarzuty, że ich nie wydano. 

P. ADWOKAT — powiedziała, ze uczestniczyła w postępowaniu z ramienia gminy jako 
pełnomocnik gminy, tym samym pełnomocnik Rady Miejskiej, gdzie przedstawiła swoje 
stanowisko, że absolutnie nie może być mowy, by radni świadomie złamali przepisy prawa. 

P. BURMISTRZ — odnosząc się do wypowiedzi Radnego p. J. Szczerby powiedział, że ubliża 
on radnym poprzedniej kadencji, którzy mają pełne prawo głosować wedle własnego uznania 
i przy uchwale dotyczącej środków finansowych dla miasta Wojnicz, nie złamali żadnego 
prawa, a decyzja Regionalnej Izby Obrachunkowej została wydana dopiero po zwołaniu 



zebrania, a wszyscy wiedzą na jakich zasadach zostało zwołane to zebranie. 
Odnosząc się do wypowiedzi dotyczącej zadłużenia gminy powiedział, że w 2014 r. kiedy 
obejmował urząd Burmistrza, przy budżecie 39 mln złotych było 21 mln zł długu, co stanowiło 

63% zadłużenia i groził gminie zarząd komisaryczny. W tej chwili pan Radny zarzuca 
niegospodarność, że zadłużenie wynosi 31 mln. zł. Powiedział, że istotnie jest takie 
zadłużenie, ale występuje ono przy budżecie 105 czy 100 milionowym i przy wykonanych 
inwestycjach ponad 100 milionowych. Po objęciu urzędu Burmistrza w pierwszej swojej 
kadencji razem z ówczesnym samorządem wszystko to wyprowadzili na prostą, aby Gmina 
uzyskała płynność finansową. 

Na zarzut dotyczący zakupu samochodów strażackich zadał pytanie retoryczne, czy taki 
sprzęt jest potrzebny w Gminie, czy nie? 
W sprawie infrastruktury w strefie przemysłowej powiedział, że obejmując urząd Burmistrza, 
strefa ta już funkcjonowała. Zadał pytanie p. Radnemu, czemu ówczesny samorząd tworzący 

tę strefę nie przygotował wcześniej tej infrastruktury? 
Odnosząc się do wypowiedzi w sprawie płyty boiska na stadionie OLIMPII odpowiedział, że 

trzeba obserwować realizację prac, zauważając to, jakie problemy po drodze są napotykane 
i dopiero wówczas można dyskutować. 
Co do wypowiedzi dotyczącej tego, że radni innych miejscowości nie powinni decydować o 
sprawach Wojnicza powiedział, że są oni przedstawicielami mieszkańców. 
Odpowiadając na zarzut Pana Radnego, że Burmistrz nie spotyka się z mieszkańcami 
powiedział, że uczestniczył w każdym zebraniu. Na posiedzenie Zarządu Miasta Wojnicz był 
tylko jeden raz zaproszony i w tym spotkaniu również wziął udział. 
Odnosząc się do uwagi dotyczącej parku miejskiego powiedział, że została tam wykonana 
bardzo duża praca. O przyszłości parku będą podejmowane decyzje gdy Gmina otrzyma 
środki finansowe z zewnątrz na modernizację willi , amfiteatru, ścieżek rowerowych, 
zagospodarowania stawów, a dotyczyć to będzie kwoty 20-30 milionów złotych. 

Zabierając głos w debacie, Radna p. J. SOSIN — powiedziała, ze czasami wbrew różnym 
przeciwnościom na terenie Gminy zostało bardzo dużo zrobione, dlatego ma wielki szacunek 
dla osób zaangażowanych w różne przedsięwzięcia. Zdarzały się sytuacje, że inwestycje nie 
były realizowane przez wykonawców w sposób prawidłowy, ale takie sytuacje w życiu się 
zdarzają. Powiedziała, że nie popełnia błędów ten, kto nic nie robi. 
Pogratulowała Panu Burmistrzowi dotychczasowych osiągnięć oraz odniosła się do 
przyszłych przedsięwzięć. Powiedziała, że należy się cieszyć z tego, co zostało 
zrealizowane. 

Radny p. L. KOSSACKI-LYTVVYN — powiedział, że samorząd często zastanawia się w 
którym kierunku Gmina ma podążać, jakie powinny być relacje z Tarnowem, którego gmina 
Wojnicz stanowi przedmieście, czy np. powinno się rozwijać turystykę w kontekście wzrostu 
zadłużenia. Powiedział, że zawsze deficyt w jakimś sensie jest niepokojący, ale też trzeba 
zwrócić uwagę na to, na co on jest wykorzystywany. Jeżeli deficyt jest wykorzystywany na 
wzrost majątku gminy i ma w szczególności odzwierciedlenie w majątku trwałym gminy oraz 
jest konsekwencją tak naprawdę ułożenia środków własnych do wkładu własnego, to ma to 
olbrzymi sens. Jeżeli rozwijany jest majątek gminy, ma to swoje konsekwencje budżetowe, 
ale realizowane inwestycje są widoczne. 
Odnosząc się do danych historycznych powiedział, że, faktycznie wiele lat temu sytuacja 
Gminy była dramatyczna, bo groźba objęcia zarządu komisarycznego nad gminą świadczy o 
wątpliwościach daleko posuniętych co do prawidłowego wówczas zarządzania budżetem. 
Nie wypowiada się co do odpowiedzialności za ten stan, ponieważ nie ma takiej wiedzy, a 
wystąpienie takiej sytuacji mogło być związane z jakimiś elementami zewnętrznymi. 
Powiedział, że w zestawieniu z innymi gminami, Gmina Wojnicz wypada naprawdę dobrze, 
jest olbrzymi przyrost w majątku trwałym i to jest rzecz, która jest warta podkreślenia, bo to 
są rzeczy, które były oczekiwane, i które zostaną dla mieszkańców na kolejne dekady. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, Ze nigdy nie był osobą decyzyjną w gminie, był 
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pracownikiem w większości Urzędu Rejonowego, czy Powiatowego, delegowanego do 
gminy. Poinformował, że w tamtych czasach zwracał uwagę ówczesnemu Burmistrzowi na 
kwestię zadłużania Gminy. 
Powiedział, że obecny Pan Burmistrz w latach 2010-2014 był radnymi miał wpływ na 
kierunek działań Gminy. 
Odnosząc się do wypowiedzi w kwestii podziału pieniędzy dla Wojnicza, wyjaśnił, że mówił o 
budżecie Zarządu Miasta, tak jako budżecie sołeckim, że nikt nie dzieli sołeckich budżetów 
na wsiach, tak jak podzielono w Wojniczu. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że w swojej wypowiedzi odpowiadał na zarzuty p. Radnego w 
swoim imieniu oraz w imieniu radnych poprzedniej kadencji. Potwierdził, że w latach 2010-
2014 był radnym, a w tym czasie p. Radny Szczerba był kierownikiem referatu funduszy 
zewnętrznych. Nadmienił, że w tym czasie miał miejsce największy spływ pieniędzy 
zewnętrznych z Unii Europejskiej, które Gmina przespała. Podobnie było ze sprawą 
dofinansowania do remontu dróg uszkodzonych przez powodzie, gdzie Gmina Wojnicz nie 
wystąpiła z żadnym wnioskiem. 

Radna p. J. KAPUSTA — powiedziała, że nie zgadza się z wypowiedzią p. Radnego 
dotyczącą tego, że pieniądze są głównie potrzebne na inwestycje typu ściąganie firm, czy 
infrastruktura, bo pieniądze na boiska szkolne, na place zabaw, na straże pożarne są istotne 
dla małych miejscowości . 
Na kanwie sygnalizowanego niżu demograficznego powiedziała, że aby przyciągnąć nowych 
mieszkańców sołectw, warte jest posiadanie np. rozwiniętej infrastruktury, przedszkoli, 
placów zabaw, możliwości uczestniczenia dzieci i młodzieży w zajęciach pozalekcyjnych, czy 
komfortu sprawnie funkcjonującej straży pożarnej w przypadku zagrożeń, bo o takie 
zabezpieczenie pytają przyszli mieszkańcy. 

Inwestowanie w rzeczy nie przynoszących dochodu w małych miejscowościach są poprawą 

jakości życia mieszkańców, o co gmina też musi dbać i co jest istotne chociażby przy 
decyzjach osób noszących się z zamiarem osiedlenia. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że nie ma nic przeciwko takim inwestycjom, ale chodzi 
mu o zachowanie pewnych proporcji. Za przykład podał wybudowanie siłowni zewnętrznych, 

z których korzysta mało osób i boiska do koszykówki na stadionie OLIMPII, gdzie sami 
działacze mówią, że nie będzie ono wykorzystane, czy największego przedszkola w 
Wojniczu borykającego się z trudnościami , gdzie do tej pory nie ma nowego. 
Powiedział, że bezpieczeństwo jest ważne, ale też należy się zastanowić nad przyszłością 

niżu demograficznego i czy wozami strażackimi będzie miał kto wyjeżdżać. 

Radna p. J. SOSIN — odnosząc się do wypowiedzi Pana Radnego powiedziała, że siłownie 

zewnętrzne, czy place zabaw są budowane za pieniądze z funduszy zewnętrznych. Dobrze 
napisany projekt sprowadza pieniądze do danych miejscowości na takie instalacje. Jej 
zdaniem jeżeli jest możliwość pozyskania środków również na takie zadania, to trzeba je 
pozyskiwać i inwestować również w małych miejscowościach. 

P. BURMISTRZ — odnosząc się do wypowiedzi Pana Radnego powiedział, że nie można 

wychodzić z założenia, by dzielić pieniądze po równo, bo przy zrealizowanych ponad 40 
milionowych inwestycjach w Wojniczu, miasto nie powinno otrzymać już żadnych innych 
pieniędzy, a środki te powinny być przekazane do sołectw celem poprawy życia 
mieszkańców. 
Poinformował, że zdarza się, iż jedne sołectwa w danym roku otrzymują więcej środków, 

inne mniej, ale za jakiś czas przechodzi sytuacja, że przygotowane dla tych miejscowości 
różne projekty mają szansę na dofinansowanie ze środków pozagminnych i zadania te są 
realizowane. 

Podsumowując powiedział, że samorząd minionej kadencji wykonał bardzo dobrą pracę, a 
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obecna sesja nie powinna być miejscem na wyrzucanie sobie błędów. Samorząd powinien 
iść dalej do przodu realizując wyznaczone cele. 
Dodał, że w klasyfikacji Regionalnej Izby Obrachunkowej gmina Wojnicz jako gmina miejsko-
wiejska uplasowała się w ubiegłym roku na piątym miejscu w województwie małopolskim. 

Radny p. J. OSMĘDA —wypowiadając się w kwestii samochodów strażackich, jako strażak z 
dużym doświadczeniem powiedział, że wozy strażackie są potrzebne w gminie Wojnicz, 
choćby nawet zmniejszała się ilość strażaków. Starsze, nie spełniające już swojej roli 
samochody strażackie są wymieniane na nowe. 

Nikt więcej nie zabrał głosu w debacie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Wojnicza za 2023 rok. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że przy podejmowaniu uchwały w 
sprawie wotum zaufania wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu 
Rady. 

Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała treść projektu uchwały Nr I11/23/2024 w 
sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Wojnicza za 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Wojnicza za 2023 rok.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina 
Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
PRZECIW (1) 
Jan Szczerba 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Józef Osmęda 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok. 

P. Z-ca BURMISTRZA - przedstawiła prezentację multimedialną dotyczącą sprawozdania 
finansowego Gminy Wojnicz za rok 2023. 
Poinformowała, że sprawozdanie finansowe Gminy obejmuje bilans wykonania budżetu 
sumą bilansową prawie 9 mln zł. Bilans łączny Urzędu Miejskiego w Wojniczu i 9 jednostek 
budżetowych gminy - sumą bilansową ponad 145 mln zł. 
Łączny rachunek zysków i strat wykazujący zysk netto wynosił ponad 32 mln zł i zestawienie 
zmian w funduszu jednostki wykazujące fundusz wynosiło ponad 139 mln zł. 
Wynik wykonania budżetu zamknął się deficytem w wysokości ponad 16 mln zł, z czego na 
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pokrycie tego deficytu zaciągnięto kredyty i pożyczki w kwocie 9 mln 350 tys. zł. Natomiast 
pozostałą kwotę stanowiły niewykorzystane środki pieniężne z lat ubiegłych. 
Zadłużenie na koniec 2023 roku stanowiło kwotę 21 881 893,63 zł. 
Skumulowany wynik budżetu wyniósł 1 511 833,32 zł. 
Poziom wolnych środków, niewykorzystanych środków pieniężnych z rozliczenia 2023 roku 
wyniósł 7 208 275 zł. 
W grupie aktywów 97% sumy bilansowej wynoszą aktywa trwałe, natomiast 3% - aktywa 
obrotowe. Aktywa trwałe składają się ze środków trwałych, których wartość na koniec 2023 
roku po uwzględnieniu umorzenia, czyli wartość netto, wyniosła ponad 99 milionów i wzrosła 
w stosunku do 2022 roku o prawie 19%. W 2022 r. wartość środków trwałych w budowie 
wyniosła ponad 12 mln. zł. , a na koniec 2023 r. wartość ta wyniosła ponad 32 mln. zł. 

Docelowo wartość środków trwałych wzrośnie o tę kwotę po zakończeniu inwestycji. 

W dalszej kolejności Z-ca BURMISTRZA omówiła szczegółowo pozostałe pozycje 
sprawozdania oraz zreferowała krótko skonsolidowane sprawozdanie finansowe, które jest 
przedmiotem kolejnej uchwały. 
Poinformowała, że skonsolidowane sprawozdanie finansowe sporządzono zgodnie z 
procedurą wprowadzoną zarządzeniem numer 27/2024 Burmistrza Wojnicza z 31 stycznia 
2024 roku i obejmuje skonsolidowany bilans. Konsolidacją objęto bilanse gminy Wojnicz i 
Urzędu Miejskiego w Wojniczu, jednostek zależnych, czyli 9 jednostek budżetowych gminy, 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Wojniczu, Gminnego Ośrodka Kultury w Wojniczu i jednej 
jednostki współzależnej tj. Związku Międzygminnego ds. Wodociągów i Kanalizacji w 
Brzesku. Suma bilansowa skonsolidowanego bilansu Gminy Wojnicz wynosi 158 395 111,55 
zł 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w 
tym punkcie zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/24/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn. 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek. Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wojnicza absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2023 rok. 

P. Z-ca BURMISTRZA - przedstawiła prezentację multimedialną w sprawie sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy Wojnicz za 2023r rok. 
Poinformowała m. in., że wykonanie budżetu gminy Wojnicz w roku 2023 po stronie 
dochodowej zrealizowano w wysokości ponad 89 mln zł, co stanowi ponad 101% założonego 
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planu. Wydatki zrealizowano w niespełna 98% w kwocie 105 545 598,24 zł, z czego na 
inwestycje wydatkowano kwotę 38 319 517,22 zł. 

Przychody budżetu zamknęły się kwotą 24 358 948,32 zł. Wśród tych przychodów znajdują 

się przychody z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w wysokości 9 350 000 zł. Gmina 
dysponowała środkami na inwestycje w wysokości ponad 38 mln, natomiast zaciągnięto 

kredyty i pożyczki na ich finansowanie w wysokości 9 350 tys. zł. 

Nadwyżka operacyjna, czyli różnica między dochodami a wydatkami bieżącymi zamknęła się 

kwotą dodatnią w wysokości 4 702 301,57 zł. 

Następnie omówiła szczegółowo poszczególne pozycje sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy Wojnicz za 2023 rok. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że Rada Miejska zapoznała się ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 
Gminy. Do tego sprawozdania odniosła się również Regionalna Izba Obrachunkowa w 
formie uchwały Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie 
z dnia 19 kwietnia 2024 r. 

Następnie odczytała uchwałę nr SO - VII.423.15.2024 Składu Orzekającego Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 19 kwietnia 2024 roku w sprawie 
zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 2023 rok 
oraz informacji o stanie mienia Gminy Wojnicz. 

(Uchwała nr SO - V11.423.15.2024 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie - w załączeniu do protokołu.) 

W dalszej kolejności poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wojniczu w 
dniu 5 czerwca 2024 r. wystosowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium dla 
Burmistrza Wojnicza z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 
Regionalna Izba Obrachunkowa w formie uchwały Składu Orzekającego Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 11 czerwca 2024 r. wydała opinię o 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Wojnicza z tytułu wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 2023 rok. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poprosiła Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o 
odczytanie wniosku Komisji oraz Opinii Składu Orzekającego Kolegium RIO w sprawie tego 
wniosku. 

Radna p. B. BUDYN, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu - 
odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 5 czerwca 2024 r. w 
sprawie udzielenia dla Burmistrza Wojnicza absolutorium za 2023 r. , a następnie Uchwałę 
numer SO.VII.424.12.2024 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Krakowie z dnia 11 czerwca 2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu odnośnie absolutorium dla Burmistrza Wojnicza z 
tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

(Uchwała numer 50.VII.424.12.2024 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie - w załączeniu do protokołu.) 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała projekt uchwały Nr I11/25/2024 w 
sprawie udzielenia Burmistrzowi Wojnicza absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 
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rok. 

Poinformowała następnie, że przy podejmowaniu uchwały w sprawie absolutorium 
wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu Rady. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wojnicza absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2023 rok.. 

Wyniki cgosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga. Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Szczerba 

Po wręczeniu symbolicznych bukietów kwiatów P. BURMISTRZ podziękował za udzielone 
wotum zaufania oraz absolutorium. 
Podkreślił, że to wszystko nie miałoby miejsca, gdyby nie praca wszystkich pracowników 
urzędu, a w szczególności pani Skarbnik Joanna Zając, od niedawna jego zastępczyni, która 
w szczególny sposób dbała o poprawne wykonanie budżetu. Podziękował również panu 
Leszkowi Ząbkowskiemu, obecnemu Wójtowi gminy Gnojnik, który przez cały czas wytrwałej 

pracy w Urzędzie Miejskim w Wojniczu przyczyniał się do realizacji wielu ważnych dla gminy 
inwestycji. Podziękował też sołtysom i radnym poprzedniej kadencji za współpracę. 

Podziękował również osobom z zewnątrz zarządzającym i reprezentującym różne ważne dla 
gminy instytucje jak Urząd Marszałkowski , Urząd Wojewódzki, Parlament i kilka ministerstw, 
z którymi od lat współpracuje. Rok 2023 był rokiem wielu kluczowych inwestycji, w 
szczególności takich jak rewitalizacja rynku, remont Pałacu Dąmbskich, modernizacja 
Stadionu Olimpii oraz wielu innych. 
Powiedział, że przeprowadzone głosowanie wskazuje, iż nie wszyscy chcą współpracy, nie 
wszyscy popierają wyznaczony kierunek działania. Zapewnił, że zrobi wszystko, żeby w 
dalszym ciągu wytrwale pracować na rzecz gminy. 
Podziękował pani Z-cy Burmistrza, dotychczasowej p. Skarbnik za prowadzenie finansów 
gminy i znakomitą współpracę. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — ogłosiła kilkuminutową przerwę. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zarządziła sprawdzenie quorum po wznowieniu 
obrad. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania 
finansowego Gminy Wojnicz za 2023 rok. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że pani Burmistrz przedstawiła już 
w prezentacji dane dotyczące skonsolidowanego bilansu Gminy Wojnicz. 
Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
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PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/26/2024 w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego Gminy 
Wojnicz za 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego 
Gminy Wojnicz za 2023 rok.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuban, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 
Wojnicz w załączniku nr 1, polegają na dostosowaniu planu dochodów i wydatków bieżącego 
roku do zmian wprowadzonych w budżecie. Natomiast jeśli chodzi o rok 2025 i 2026, to 
zwiększono dochody bieżące i wydatki bieżące z tytułu realizacji projektu pod nazwą 
Małopolski Program Wspierania Uczniów Zdolnych. W 2025 roku zwiększono dochody 
majątkowe z rządowego programu odbudowy zabytków oraz wydatki majątkowe w formie 
dotacji na konserwację elewacji zachodniej i północnej oraz wymianę stolarki okiennej w 
kościele pw. św. Wawrzyńca, Męczennika w Wojniczu oraz na konserwację wieży kościoła 
pw. św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu, jak również zwiększono dochody majątkowe z 
Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych oraz wydatki 
majątkowe na realizację zadania pod nazwą Modernizacja Gminnych Obiektów Infrastruktury 
Kulturalnej na terenie gminy Wojnicz. Ze względu na planowany zwrot niewykorzystanej 
części pożyczki na rewitalizację wojnickiego rynku i otrzymanie nowej symulacji spłaty 
pożyczki z Małopolskiej Agencji Rozwoju Regionalnego dostosowano kwoty wydatków 
majątkowych, rozchodów i wyniku budżetu w roku 2025 i w latach 2031-2040 oraz 
dostosowano kwotę długu w latach 2025-2039. Ponadto dostosowano pozycje wieloletniej 
prognozy finansowej od 9.1 do 9.4.1.1, pozycję 10.6, pozycje dostosowujące się 
automatycznie w wyniku wprowadzonych zmian oraz pozycje wynikające ze zmian 
wprowadzonych w załączniku numer 2 do wieloletniej prognozy finansowej. 
Wymieniła następnie przedsięwzięcia, które zostały dodane w załączniku nr 2 procedowanej 
uchwały oraz przedsięwzięcia co do których dokonano zmian. 
Poinformowała, że wprowadzone zmiany w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie 
spowodowały zmiany horyzontu czasowego całego załącznika numer 2 do wieloletniej 
prognozy finansowej, a w całym okresie prognozy gmina Wojnicz spełnia relację, o której 
mowa w artykule 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
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III/27/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn. Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Henryk Kuboń, Marek 
Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 
Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Łukasz Kossacki-Lytwyn 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

Z-ca BURMISTRZA WOJNICZA — poinformowała, że zmiany w budżecie gminy Wojnicz 
polegają na zmniejszeniu planu dochodów i planu wydatków budżetu na 2024 rok o kwotę 4 
161 054.57 zł. 
Przedstawiła szczegółowo zmiany w zakresie dochodów oraz zmiany w zakresie wydatków 
jak w projekcie uchwały. 

Poinformowała, że w uchwale budżetowej gminy Wojnicz na 2024 rok uchyla się paragraf 2 
ust. 5 wraz z załącznikiem nr 8 do uchwały budżetowej ze względu na przeniesienie środków 

i wydatków z rządowego programu odbudowy zabytków na rok 2025. Ponadto dokonano 
zmiany załącznika numer 9, dochody i wydatki budżetu finansowane środkami 

pochodzącymi z rządowego funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych oraz 
załącznika numer 11, zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy 
Wojnicz w roku 2024. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/28/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń. Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
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Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/605/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu 
z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku związane z realizacją inwestycji pn. 
Konserwacja elewacji wieży kościoła p.w. św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu, w 
ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

P. W. ŚMISTEK - Kierownik Referatu FZP — poinformowała, że po rozstrzygnięciu 
postępowania zakupowego całkowita wartość tego zadania uległa zmniejszeniu i wyniosła 
389 777,62 zł, dlatego z tego powodu dofinansowanie dla parafii będzie zmniejszone do tej 
kwoty. Wypłata dofinansowania na rzecz parafii nastąpi w 2025 roku po odbiorze 
poszczególnych etapów robót. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
III/29/2024 w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/605/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 
marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku związane z realizacją inwestycji pn. Konserwacja elewacji 
wieży kościoła p.w. św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu, w ramach Rządowego 
Programu Odbudowy Zabytków. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/605/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z 
dnia 27 marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku związane z realizacją inwestycji pn. 
Konserwacja elewacji wieży kościoła p.w. św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu, w 
ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/606/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu 
z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku związane z realizacją inwestycji pn. 
Konserwacja elewacji zachodniej i północnej oraz wymiana stolarki okiennej w kościele p.w. 
św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu (z wyłączeniem wieży kościelnej), w ramach 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

P. W. SMISTEK - Kierownik Referatu FZP — poinformowała, że w tym zadaniu również po 
rozstrzygnięciu postępowania zakupowego całkowita wartość zadania uległa zmniejszeniu. 
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Wyniosła ona 796 496,67 zł i w takiej wysokości zostanie udzielona parafii dotacja. Wypłata 
dofinansowania na rzecz parafii również nastąpi w 2025 roku po odbiorze poszczególnych 
etapów robót. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/30/2024 w sprawie zmiany Uchwały nr LV1/606/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 
marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku związane z realizacją inwestycji pn. Konserwacja elewacji 
zachodniej i północnej oraz wymiana stolarki okiennej w kościele p.w. św. Wawrzyńca 
Męczennika w Wojniczu (z wyłączeniem wieży kościelnej), w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LVI/606/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z 
dnia 27 marca 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku związane z realizacją inwestycji pn. 
Konserwacja elewacji zachodniej i północnej oraz wymiana stolarki okiennej w kościele p.w. 
św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu (z wyłączeniem wieży kościelnej), w ramach 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. . 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

16. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 
spłacie należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 
Wojnicz lub jej jednostkom organizacyjnym. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że w oparciu o zapisy przedmiotowej uchwały 
Burmistrz Wojnicza i kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych mogą umorzyć, 
rozłożyć na raty i odroczyć zapłatę należności cywilno-prawnych zarówno osób fizycznych, 
jak i przedsiębiorców. Podjęcie nowej uchwały jest konieczne z uwagi na aktualizację 
regulacji zawartych w ustawie o finansach publicznych oraz zmian dotyczących okresu 
obowiązywania i stosowania przepisów o pomocy de minimis zgodnie z zapisami nowego 
rozporządzenia. Projekt uchwały został przedłożony do Urzędu Ochrony Konkurencji i 
Konsumentów oraz do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi, które to podmioty nie zgłosiły 
zastrzeżeń do przedmiotowego projektu uchwały. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 
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PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/31/2024 w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Wojnicz 
lub jej jednostkom organizacyjnym. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Wojnicz 
lub jej jednostkom organizacyjnym. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

17. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym 
przypadającym Gminie Wojnicz lub jej jednostkom organizacyjnym. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że za podjęciem uchwały w sprawie niedochodzenia 
należności o charakterze cywilno-prawnym, których kwota wraz z odsetkami nie przekracza 
100 zł przemawia fakt, iż brak jest uzasadnienia ekonomicznego w dochodzeniu małych 
kwotowo należności . a w szczególności w sytuacji, gdy koszty postępowania przekraczają 
dochodzone kwoty. Natomiast w przypadku rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 
punkt 1 ustawy o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych, 
zdarzają się sytuacje, że rekompensata ta jest równa albo nawet większa od należności 
głównej. W takich przypadkach żądanie rekompensaty w momencie opóźnienia w płatności 
choćby o jeden dzień postrzegane może być jako działanie zbyt restrykcyjne i 
nieuzasadnione oraz podważające zaufanie do instytucji publicznych. Projekt przedmiotowej 
uchwały został przedłożony do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz do 
Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi, które to podmioty nie zgłosiły zastrzeżeń do tego 
projektu uchwały. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/32/2024 w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym 
przypadającym Gminie Wojnicz lub jej jednostkom organizacyjnym. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym 
przypadającym Gminie Wojnicz lub jej jednostkom organizacyjnym.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuban, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli do reprezentowania Gminy 
Wojnicz w Zgromadzeniu Związku Komunalnego do spraw Wodociągów i Kanalizacji z 
siedzibą w Brzesku. 

P. BURMISTRZ — poinformował, że do reprezentowania Gminy Wojnicz z Zgromadzeniu 
Związku Międzygminnego ds. Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku oprócz p. Wiceburmistrz, 
która będzie reprezentować Gminę Wojnicz, zaproponował radnego p. Łukasza 

Kossackiego-Lytwyn, który będzie reprezentował Radę Miejską. 

Zwrócił się z prośbą o zaakceptowanie w formie uchwały tej kandydatury. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań, 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/33/2024 w sprawie wyznaczenia przedstawicieli do reprezentowania Gminy Wojnicz w 
Zgromadzeniu Związku Komunalnego do spraw Wodociągów i Kanalizacji z siedzibą w 
Brzesku. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do reprezentowania Gminy 
Wojnicz w Zgromadzeniu Związku Komunalnego do spraw Wodociągów i Kanalizacji z 
siedzibą w Brzesku.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel , Renata Wycykał 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTVVYN — podziękował Radnym za zaufanie wyrażone w 
głosowaniu nad uchwałą. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Wojnicz przedszkolach publicznych. 

P. S. WESOŁOWSKA — Dyrektor CE-A — poinformowała, że zgodnie z art. 52 ust. 1 ustawy o 
finansowaniu zadań oświatowych, rada gminy określa wysokość opłat za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym dzieci kończą 6 lat w czasie przekraczającym 

ustalony przez organ prowadzący bezpłatny pobyt dziecka w przedszkolu stanowiący 5 
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godzin dziennie. Minister Edukacji i Nauki w obwieszczeniu w sprawie wysokości wskaźnika 
waloryzacji maksymalnej wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
ogłosił, że od 1 września 2024 roku maksymalna wysokość kwoty opłaty za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego po waloryzacji wynosi 1,44 zł. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma 
pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/34/2024 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Wojnicz przedszkolach publicznych. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Wojnicz przedszkolach publicznych.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 
stanowiącego własność Gminy Wojnicz. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy przedłużenia 
umowy najmu, która została zawarta w 2014 roku. Lokal zlokalizowany jest pod adresem 
Rynek 3 i ma łączną powierzchnię 30m2. Obecnie w lokalu funkcjonuje piekarnia i na taką 
też działalność umowa będzie przedłużana, jeżeli państwo radni wyrażą na to zgodę. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma 
pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
111/35/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu stanowiącego 
własność Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 
stanowiącego własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuban, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesytu. 

P. B. KIEĆ — Kierownik Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy ustanowienia 
służebności przesyłu na działce 37/3, stanowiącej własność gminy Wojnicz, na której 
zlokalizowane są dwie studnie. Służebność dotyczy udzielenia przesyłu do nieruchomości , 
które są położone w miejscowości Grabno. Uchwała ta ma na celu uregulowanie istniejącego 
stanu prawnego. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma 
pytania? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała projektu uchwały Nr I11/36/2024 w 
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesytu.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

22. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić 
interpelację na piśmie? 

Nikt z Radnych nie zgłosił interpelacji. 

23. Wolne wnioski. 

P. A. KUBIS — sołtys Sukmania — zapytał o termin zakończenia inwestycji wodociągowania 
sołectwa Sukmanie, który powinien nastąpić już około 1,5 roku temu. 

P. P. GOŁĄB — Kierownik Referatu PIN — poinformował, że wodociąg w miejscowości 
Sukmania jest wykonany, stacja transformatorowa jest wykonana, brakuje jedynie przyłącza 
energetycznego. Inwestycja została zgłoszona przez podwykonawcę do Starostwa 
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Powiatowego w Tarnowie, które wydało pozwolenie na zgłoszenie robót budowlanych, 
jednak TAURON nie zaakceptował tej dokumentacji, dlatego trzeba dokumentację tę 
opracować na nowo, co potrwa prawdopodobnie około 2 miesięcy. Do chwili uzyskania 
pozytywnej decyzji i odbioru inwestycji ze strony TAURON-u nie ma możliwości podłączenia 
prądu. 
Wykonawca zainstalował pompy w hydroforni i czeka na decyzję celem wykonania próby 
szczelności, płukania i dezynfekcji. Po tych pracach nastąpi odbiór inwestycji. Wykonawca 
mimo tego, iż ma zamrożone pieniądze za wykonanie inwestycji, nie podejmie ryzyka 
sprawdzenia wodociągu przy wykorzystaniu agregatów, gdyż obawia się o gwarancję pomp. 
Ponadto po 2 tygodniach stojąca woda, znajdująca się w 11 kilometrowym rurociągu nie 
będzie nadawała się do użytku. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że ze strony Gminy Wojnicz nie ma żadnych niedopatrzeń. 
Problem leży po stronie TAURON-u przechodzącego wewnętrzne reorganizacje, przez co 
mieszkańcy nie mają dostępu do wody. Jeżeli będą dalsze opóźnienia ze strony TAURON-u, 
Gmina będzie zmuszona podjąć kroki prawne. 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ zamknęła 
obrady III sesji Rady Miejskiej w Wojniczu IX kadencji. 

Na tym protokół zakończono. 
Przebieg sesji wraz z rejestracją dźwięku i obrazu dostępny jest pod adresem: 
https://esesja.tv/transmisja/55002/iii-sesja-rady-miejskiej-w-wojniczu-24-czerwca-2024.htm 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a): Jadwiga Matras 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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INFORMACJA BURMISTRZA O DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(3 czerwca — 24 czerwca 2024 r.) 

Pani przewodnicząca, Szanowani Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 

z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. 

6 czerwca - miałem przyjemność uroczyście wręczyć dyplomy i nagrody 

ufundowane przez Gminę Wojnicz w akcji „Zbieramy zużyte baterie". Dziękuję 

wszystkim dzieciom i młodzieży za udział w akcji, a nauczycielom za jej 

koordynację w szkołach i przedszkolach. Wszystkim wyróżnionym serdecznie 

gratuluję i zapraszam do udziału w następnej edycji. 

9 czerwca - odbył się również Gminny Dzień Dziecka. Dla dzieci przygotowane 

były dmuchańce, zjeżdżalnie, mnóstwo ruchowych gier i kreatywnych zabaw 

oraz liczne występy artystów. Była wspaniała zabawa i mnóstwo niespodzianek. 

14 czerwca — w moim imieniu Pani Joanna Zając Zastępca Burmistrza Wojnicza 

wzięła udział w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Aglomeracja 

Tarnowska podczas którego wybrano nowego prezesa zarządu. 

15 czerwca - odbył się I Rodzinny Festyn Parafialny "Parafiada", którego 

organizatorem była Parafia św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu. Jednym 

z głównych punktów programu był mecz towarzyski piłki nożnej „Księża kontra 

Strażacy" o Puchar Burmistrza Wojnicza. W moim imieniu zwycięzcom puchar 

wręczyła Pani Joanna Zając — Zastępca burmistrza, która również pogratulowała 

zawodnikom znakomitej rywalizacji w duchu fair play. 

15 czerwca — w moim imieniu Zastępca Burmistrza Wojnicza Pani Joanna Zając 

uczestniczyła w zakończeniu sezonu piłkarskiego Ludowego Klubu Sportowego 

„Olimpia" Wojnicz. Pogratulowała zarządowi klubu oraz zawodnikom awansu do 

klasy okręgowej i przede wszystkim pracy, dzięki której klub licznie i aktywnie 

przyciąga młodzież chcącą grać w piłkę. 

16 czerwca — uczestniczyłem w Letnim Koncercie Plenerowym w Milówce, 

którego gwiazdą wieczoru była Kapela Wsi Milówka, i której serdecznie gratuluję 

wspaniałego występu. Serdecznie gratuluję Stowarzyszeniu Wsi Milówka nie 

tylko dobrze zorganizowanego wydarzenia, ale również pozyskanej dotacji na 

zakup instrumentów muzycznych. 

19 czerwca - swoje 101 urodziny obchodziła Pani Janina Gaweł. Pani Janino 

z okazji szacownego jubileuszu, dużo zdrowia i pogody ducha oraz wielu 



kolejnych jubileuszy w towarzystwie bliskich i przyjaciół. Złożyłem życzenia od 

mieszkańców gminy Wojnicz. 

21 czerwca — wraz z Panią Joanną Zając — Zastępcą Burmistrza oraz Panią 

Agnieszką Dąbroś - Sekretarz Gminy uczestniczyłem w uroczystościach 

zakończenia roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. św. Jana Kantego 

w Wojniczu oraz w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wielkiej Wsi. Słowa 

podziękowania kieruję do całego grona pedagogicznego, obsługi szkoły oraz 

Rodziców, którzy wspierają działania placówek oświatowych, służą swoją radą 

I pomocą. Życzę Wszystkim wspaniałych, pełnych wrażeń i przede wszystkim 

bezpiecznych wakacji. 

22 czerwca — w moim umieniu Pani Joanna Zając — Zastępca Burmistrza wzięła 

udział w jubileuszu 65-lecia Koła Łowieckiego „Dunajec", które działa na terenie 

gminy Wojnicz. Serdecznie dziękuję wszystkim myśliwym za dotychczasową 

pracę i kontynuowanie tradycji łowieckich. 

22 czerwca — uczestniczyłem również w festynie strażackim zorganizowanym 

przez Ochotniczą Strażą Pożarną w Olszynach podczas którego przekazany został 

oficjalnie nowy wóz strażacki. Jeszcze raz życzę wszystkim duchom, aby strażacki 

trud był źródłem osobistej satysfakcji, a codzienna działalność w służbie 

Świętego Floriana była pełna sukcesów, szacunku i ludzkiej życzliwości. 

W mijającym miesiącu, Gmina Wojnicz rozstrzygnęła przetargi na: 

• „Budowę budynku garażowego przy budynku OSP w Dębinie 1.ętowskiej, 

gm. Wojnicz — etap 1„ — planowany termin podpisania umowy 25 czerwca 

2024 r. 

• "Sporządzenie projektów miejscowego planu zagospodarowa nia 

przestrzennego na obszarze Gminy Wojnicz": 

o Cz. I - Wykonanie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla rozbudowy cmentarza parafialnego 

w miejscowości Biadoliny Radłowskie, 

o Cz. II - Wykonanie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru udokumentowanego złoża kruszywa 

naturalnego „Dębina Łętowska IV" położonego w miejscowości 

Dębina Łętowska, 

o Cz. III - Wykonanie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości Biadoliny Radłowskie i Olszyny. 
Planowany termin podpisania umowy 25 czerwca 2024 r. 



• „Prace modernizacyjne na drogach gminy Wojnicz" planowany termin 

podpisania umowy 3 lipca 2024 r. 

W ślad za obietnicą na ostatniej sesji przedstawiam plan remontu dróg: 

Remont drogi gminnej. w miejscowości Dębina Łętowska, obok Kryształów. 

Remont drogi gminnej w miejscowości Łopoń, obok firmy Konstalblech. 

Remont drogi gminnej w miejscowości Więckowice. 

Remont Drogi Gminnej w miejscowości Więckowice, gmina Wojnicz, Biała 

Górka. 

Remont Drogi Gminnej w miejscowości Grabno od drogi powiatowej do szkoły. 

Remont Drogi Gminnej w miejscowości Grabno od Podsufczyn w prawo. 

Remont Drogi Gminnej w miejscowości Olszyny obok Dino - Rondo - dojazd. 

Remont Drogi Gminnej, Wielka Wieś, Milówka, działka nr 495, Wielka Wieś, 

przedłużenie na Podgórzu. 

Remont Drogi Gminnej w miejscowości Wielka Wieś, gmina Wojnicz, łącznik przy 

szkole do drugiej kolonii. 

Remont Drogi Gminnej w miejscowości Olszyny, gmina Wojnicz, do stadionu. 

Remont drogi gminnej w miejscowości Olszyny, drugie rondo, rozjazd w stronę 

Szkodnych. 

Remont drogi gminnej w miejscowości Wojnicz, ulica Konopnicka, w bok od 

Konopnickiej. 

Remont drogi gminnej w miejscowości Łukanowice, gmina Wojnicz, 

skrzyżowanie na Topolinie. 

Remont drogi gminnej w miejscowości Wojnicz, gmina Wojnicz, ulica Wojów. 

Remont drogi gminnej w miejscowości Biadoliny, gmina Wojnicz - odcinek drogi. 

Remont drogi gminnej miejscowości Wojnicz, gmina Wojnicz, ulica Szkolna. 

Remont drogi gminnej miejscowości Milówka nad Osuwiskiem. 

Remont drogi gminnej miejscowości Milówka, działka nr 134 od drogi 

powiatowej w stronę Osuwiska. 

Przebudowa drogi gminnej ulica Krzywa, miejscowości Wojnicz. 

Remont drogi Gminnej, miejscowości Wojnicz-Zakrzów, osiedle Zakrzów. 

W minionym miesiącu rozstrzygnięto również przetarg dla Parafii w Wojniczu 

w trybie zapytania ofertowego obejmującego dwa zadania: 

• Zadanie I — Konserwacja elewacji wieży kościoła p.w. św. Wawrzyńca 

Męczennika w Woj niczu, 



• Zadanie II — Konserwacja elewacji zachodniej i północnej oraz wymiana 

stolarki okiennej w kościele p.w. św. Wawrzyńca Męczennika 

w Wojniczu (z wyłączeniem wieży kościelnej) 

Planowany termin podpisania umowy 1 lipca 2024 r. 

Gmina Wojnicz przystąpiła do projektu gdzie mieszkańcy gminy Wojnicz mogą 

pozyskać dofinansowanie do 85% na zakup i montaż domowych magazynów 

energii elektrycznej do istniejących instalacji fotowoltaicznych. Wszelkie 

informacje umieszczone są na stronie internetowej Gminy. Zapisy do projektu 

przez mieszkańców będą możliwe do 28 czerwca 2024 r. w Urzędzie Miejskim 

w Wojniczu. Do tej pory odbyły się dwa spotkania konsultacyjne z mieszkańcami 

Gminy Wojnicz. 

Dziękuję za uwagę. 



Elektronicznie podpinany przez: 
Irena Danuta Kotwi 

dnia 19 kwietnia 2024,. 

990'1 12..)ŁA 

Uchwała Nr S.O.VII.423.15.2024 

Składu Orzekającego 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie 

z dnia 19 kwietnia 2024 r. 

w sprawie: zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 2023 

rok oraz informacji o stanie mienia Gminy Wojnicz na dzień 31 grudnia 2023 r. 

Działając na podstawie art. 13 pkt 5 oraz art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. U. z 2023 r., poz. 1325) - Skład Orzekający 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie w osobach: 

Przewodnicząca: Kotaś Irena 

Członkowie: Krupa-Różańska Patrycja 

Wolińska Magdalena 

postanowił: 

— zaopiniować pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Wojnicza sprawozdanie 

z wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 2023 rok, 

— zaopiniować pozytywnie informację o stanie mienia Gminy Wojnicz na dzień 

31 grudnia 2023 r. 

UZASADNIENIE 

W dniu 29 marca 2024 r. do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie wpłynęło 

sprawozdanie Burmistrza Wojnicza z wykonania budżetu Gminy Wojnicz za rok 2023, co 

wypełnia wymóg wynikający z art. 267 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych (Dz. U. z 2023 r. poz. 1270 z późn. zm.). Dnia 2 kwietnia 2024 r. doręczono do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie, Zespołu Zamiejscowego w Tarnowie 

informację o stanie mienia komunalnego, o której mowa w art. 267 ust. 1 pkt 3 ustawy 

o finansach publicznych. 

Skład Orzekający Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie wydając 

niniejszą opinię oparł się na danych i informacjach zawartych w: 

— sprawozdaniach budżetowych za 2023 r., o których w art. 41 ust. 2 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych, jakie zostały sporządzone i przekazane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Krakowie na podstawie Rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 

11 stycznia 2022 r. w sprawie sprawozdawczości budżetowej (Dz. U. z 2024 r. 

poz. 454), 

Strona 1 z 5 

Id: 804F9908-19DC-4209-9BF5-38758AAF841F 



— sprawozdaniach w zakresie operacji finansowych, o których mowa w art. 41 ust. 5 

ustawy o finansach publicznych, jakie zostały sporządzone i przekazane do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie na podstawie Rozporządzenia 

Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie sprawozdań jednostek sektora finansów publicznych w zakresie operacji 

finansowych (Dz. U. z 2023 r. poz. 652), 

ewidencji uchwał i zarządzeń organów Gminy w sprawie budżetu roku 2023 i jego 

zmian, jakie wpłynęły do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie, 

sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 2023 rok, o którym 

mowa w art. 267 ust. 3 ustawy o finansach publicznych, 

informacji o stanie mienia sporządzonej na dzień 31 grudnia 2023 roku. 

Skład Orzekający Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie, po 

zapoznaniu się z przedłożonym „sprawozdaniem opisowym", sprawozdaniami budżetowymi 

oraz informacją o stanie mienia stwierdził, jak niżej. 

Przedłożone Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Krakowie sprawozdanie roczne 

z wykonania budżetu Gminy Wojnicz zawierające zestawienie dochodów i wydatków 

budżetu Gminy zostało przedstawione zarówno w części opisowej jak i tabelarycznej. 

Realizacja budżetu została przedstawiona kwoto i procentowo w szczegółowości określonej 

jak w uchwale budżetowej na 2023 rok. W części opisowej szczegółowo przedstawiono 

źródła dochodów oraz rodzaje wydatków. Wskazano również źródła przychodów oraz 

przeznaczenie rozchodów. W sprawozdaniu wyodrębniono dochody i wydatki na realizację 

zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie, 

a także wyodrębniono dochody i wydatki na zadania realizowane na podstawie porozumień 

lub umów z innymi jednostkami samorządu terytorialnego. 

Nie stwierdzono rozbieżności w zakresie „planu" i „wykonania" pomiędzy danymi 

wskazanymi w sprawozdaniu, a sprawozdaniami budżetowymi. 

W przedłożonym sprawozdaniu zawarto również informację o wysokości 

zrealizowanych dochodów z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

wydatków poniesionych na funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi, spełniając tym wymóg określony w art. 6r ust. 2e ustawy z dnia 13 września 

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2024 r., poz. 399). Jak 

wynika ze sprawozdania, zaplanowane wydatki w tym zakresie przewyższają zaplanowane 

dochody. Na podstawie art. 6r ust. 2da przywołanej wyżej ustawy, Rada Miejska w Wojniczu 

Uchwałą Nr XXXI/349/2021 z dnia 17 grudnia 2021 r. postanowiła o pokryciu części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących 

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Analiza realizacji podstawowych wielkości budżetu dokonana na podstawie wyżej 

wskazanych dokumentów przedstawia się w poniższy sposób. 

Dochody budżetu zaplanowano w kwocie 88.696.600,43 zł, a wykonano w kwocie 

89.430.312,06 zł, tj. wykonane dochody stanowią 100,83% planowanych dochodów. 

Dochody bieżące zaplanowano w kwocie 71.120.366,52 zł, a wykonano w kwocie 

71.928.382,59 zł, tj. w 101,14% w stosunku do planu, natomiast dochody majątkowe 

wykonano w kwocie 17.501.929,47 zł, tj. w 99,58% w odniesieniu do planu wynoszącego 

17.576.233,91 zł. Przyczyny odchyleń wykonania dochodów od ich planu zostały 

przedstawione w złożonym sprawozdaniu. 

Wydatki budżetu zaplanowano w kwocie 108.255.795,74 zł, a wykonano w kwocie 

105.545.598,24 zł, tj. wykonane wydatki stanowią 97,50% wydatków planowanych. Wydatki 

bieżące zaplanowano w kwocie 69.340.570.65 zł, a wykonano w kwocie 67.226.081,02 zł, tj. 

w 96,95% w stosunku do planu, natomiast wydatki majątkowe wykonano w kwocie 

38.319.517,22 zł, tj. w 98,47% w odniesieniu do planu wynoszącego 38.915.225,09 zł. 

Realizacja poszczególnych wydatków bieżących oraz zadań inwestycyjnych, a także 

odchylenia wykonania wydatków w porównaniu do założonego planu na poszczególnych 

działach i rozdziałach klasyfikacji budżetowej zostały przedstawione w części opisowej 

sprawozdania. 

Przychody budżetu zaplanowano w kwocie 28.736.821,45 zł, a wykonano w kwocie 

32.501.187,32 zł. Wykonane przychody roku 2023 stanowiły: kredyty i pożyczki 

w wysokości 17.492.239,00 zł, wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy 

o finansach publicznych w kwocie 9.894.412,55 zł, niewykorzystane środki pieniężne na 

rachunku bieżącym budżetu, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach 

publicznych w wysokości 4.781.331,77 zł oraz spłata udzielonych pożyczek w wysokości 

333.204,00 zł. Wykonane przychody z tytułu spłat udzielonych pożyczek przewyższają plan 

o kwotę 33.700,00 zł, tj. o spłatę pożyczki, która była planowana do spłaty w roku 2024. 

Zgodnie z art. 52 ust. 1 pkt] ustawy o finansach publicznych, ujęte w budżecie państwa, 

budżetach jednostek samorządu terytorialnego i planach finansowych jednostek budżetowych 

dochody oraz przychody — stanowią prognozy ich wielkości. 

Rozchody budżetu zaplanowano i wykonano w kwocie 9.177.626,14 zł. W ramach 

rozchodów dokonano spłat wcześniej zaciągniętego długu w wysokości 9.066.926,14 zł oraz 

udzielono pożyczki z budżetu Gminy w kwocie 110.700,00 zł. 

Wynik budżetu Gminy Wojnicz w 2023 roku zamknął się deficytem w wysokości 

16.115.286,18 zł przy planowanym deficycie w wysokości 19.559.195,31 zł. 

Na koniec roku budżetowego wykonane wydatki bieżące są niższe od wykonanych 

dochodów bieżących, a zatem relacja, o której mowa w art. 242 ust. 2 ustawy o finansach 
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publicznych została zachowana. Powstała różnica, tzw. nadwyżka operacyjna wynosi 

4.702.301,57 zł. 

Jak wynika ze sprawozdania Rb-Z o stanie zobowiązań wg tytułów dłużnych oraz 

poręczeń i gwarancji, zadłużenie Gminy Wojnicz z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek 

wg stanu na koniec IV kwartału 2023 roku wynosiło 21.881.893,63 zł, co stanowi 24,47% 

dochodów wykonanych. Zobowiązania wymagalne na koniec 2023 roku nie wystąpiły. Jak 

wynika z przedłożonego sprawozdania opisowego, w roku 2023 została umorzona pożyczka 

przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie na 

kwotę 6.834,23 zł. 

Sprawozdanie Rb-N o stanie należności oraz wybranych aktywów finansowych 

wskazuje należności wymagalne (zaległości) w wysokości 1.670.019,98 zł. 

W opiniowanym sprawozdaniu uwzględniono, zgodnie z art. 269 pkt 2 i 3 ustawy 

o finansach publicznych zmiany w planie wydatków na realizację programów z udziałem 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych, dokonane 

w trakcie roku budżetowego oraz stopień zaawansowania realizacji programów wieloletnich. 

Złożona wraz ze sprawozdaniem informacja o stanie mienia Gminy Wojnicz 

opracowana na dzień 31 grudnia 2023 roku nie budzi zastrzeżeń Składu Orzekającego, 

zawiera bowiem dane wymagane na podstawie art. 267 ust. 1 pkt 3 ustawy o finansach 

publicznych. 

Skład Orzekający zaznacza, iż niniejsza opinia oparta jest na wynikach analizy 

przedłożonych przez Burmistrza Wojnicza dokumentów i dotyczy wyłącznie 

formalno-prawnych aspektów wykonania budżetu. Zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40 z późn. zm.) ocena 

wykonania budżetu należy do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu oraz do Rady 

Miejskiej, która na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 4 ww. ustawy, rozpatruje sprawozdanie 

z wykonania budżetu oraz podejmuje uchwałę w sprawie udzielenia bądź nieudzielania 

absolutorium Burmistrzowi. 

Uwzględniając powyższe, wobec spełniania aktualnie obowiązujących wymogów 

prawnych wynikających z przywołanych wyżej przepisów, Skład Orzekający postanowił jak 

w sentencji niniejszej uchwały. 

POUCZENIE 

Stosownie do art. 20 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych izbach 
obrachunkowych od niniejszej opinii Składu Orzekającego organowi wykonawczemu 

jednostki samorządu terytorialnego przysługuje możliwość wniesienia odwołania do 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie, w terminie 14 dni od dnia 

doręczenia uchwały. 
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PRZEWODNICZĄCA 

SKŁADU ORZEKAJĄCEGO 

Irena Kotaś 

dokument podpisany elektronicznie 
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Irena uanuoil\011111 

dnia 11 MMXI 2024 r. 

Uchwała Nr S.O.VII.424.12.2024 
Składu Orzekającego 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie 
z dnia 11 czerwca 2024 r. kAlk11104)1("3-ti 

w sprawie: zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu 
odnośnie absolutorium dla Burmistrza Wojnicza z tytułu wykonania budżetu za 2023 
rok. 

Działając na podstawie art. 13 pkt 8 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych 
izbach obrachunkowych (Dz. U. z 2023 r., poz. 1325) oraz art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., poz. 609 z późn. zm.) - Skład 
Orzekający Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie w osobach: 

Przewodnicząca: Kotaś Irena 

Członkowie: Krupa-Różańska Patrycja 

Wolińska Magdalena 

postanowił: 

zaopiniować pozytywnie przedłożony wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Wojniczu w sprawie absolutorium dla Burmistrza Wojnicza z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok. 

UZASADNIENIE 

W dniu 6 czerwca 2024 r. do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Zespołu 

Zamiejscowego w Tarnowie doręczono wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Wojniczu z dnia 5 czerwca 2024 r. w sprawie absolutorium dla Burmistrza Wojnicza 
z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. Do wniosku załączono opinię Komisji Rewizyjnej 
o wykonaniu budżetu Gminy Wojnicz za 2023 rok, Protokół nr 1/2024 z posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej wraz z listą obecności, a także wydruk uchwały Rady Miejskiej w Wojniczu 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu. 

Jak wynika z załączonej do wniosku opinii, Komisja Rewizyjna spośród otrzymanych 
do analizy dokumentów rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wojnicz na 
2023 rok, sprawozdania finansowe oraz informację o stanie mienia komunalnego Gminy 
Wojnicz, zapoznała się także z opinią Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu Gminy za 
2023 rok. 

Komisja Rewizyjna szczegółowo przeanalizowała otrzymane dokumenty. Analizie 
poddano wykonanie dochodów i wydatków budżetu, zwrócono uwagę na odchylenia 
wielkości wykonanych od planowanych oraz uwzględniono w tym zakresie wyjaśnienia 

organu wykonawczego. Komisja Rewizyjna uznała, iż różnice pomiędzy uchwalonym 
planem dochodów, a planem wykonanym nie były zależne od działań organu wykonującego 
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budżet, natomiast wykonanie wydatków następowało w granicach kwot objętych planem 
wydatków budżetu, z uwzględnieniem prawidłowo dokonanych przeniesień i zgodnie 
z planowanym przeznaczeniem. Według Komisji Rewizyjnej wydatki były dokonywane 
w sposób celowy, z zachowaniem zasad gospodarności. Komisja Rewizyjna dokonała także 

analizy sytuacji finansowej Gminy, zwracając uwagę na zadłużenie i wskaźnik spłaty 

zadłużenia z art. 243 ustawy o finansach publicznych. Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag 
do przedłożonych sprawozdań finansowych, jak i do informacji o stanie mienia 
komunalnego. 

Komisja Rewizyjna, po uprzednim pozytywnym zaopiniowaniu wykonania budżetu za 
rok 2023 postanowiła wystąpić do Rady Miejskiej w Wojniczu o udzielenie Burmistrzowi 
Wojnicza absolutorium. 

Opracowany wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu spełnia 

wymagania formalne z art. 270 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych (Dz. U. z 2023 r., poz. 1270 z późn. zm.) i nie budzi zastrzeżeń z punktu 
widzenia ogółu przepisów prawa regulujących sprawy absolutoryjne. 

Uwzględniając powyższe, Skład Orzekający postanowił jak w sentencji. 

POUCZENIE 

Stosownie do art. 20 ww. ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych izbach 
obrachunkowych od niniejszej opinii Składu Orzekającego, przysługuje możliwość 

wniesienia odwołania do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie, 
w terminie 14 dni od dnia doręczenia uchwały. 

PRZEWODNICZĄCA 

SKŁADU ORZEKAJĄCEGO 

Irena Kotaś 
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